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Abstract (en)
[origin: CN104278424A] The invention relates to a device (3) for pinching and cutting yarns for a flat knitting machine, said machine, said machine
comprising at least one needle board (1) on which a plurality of needles are arranged, said device comprising a plurality of hooks (6) capable of
grasping at least one yarn and moving between an idle position and a gripping position, said device being configured to be fastened to one of the
ends of said needle board such that said device, when fastened to the needle board of the machine, extends in the plane of said needle board.

Abstract (fr)
Dispositif (3) de pincement et de coupe des fils pour une machine à tricoter rectiligne, ladite machine comprenant au moins une fonture (1) sur
laquelle sont disposées une pluralité d'aiguilles, ledit dispositif comprenant une pluralité de crochets (6) aptes à saisir au moins un fil et à se
déplacer entre une position de repos et une position de préhension, ledit dispositif étant conformé pour être fixé à l'une des extrémités de ladite
fonture de sorte que ledit dispositif, lorsqu'il est fixé à la fonture de la machine, s'étend dans le plan ladite fonture.
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